
Beste dorpsbewoner van Blauwhuis en omliggende dorpen, 

De werkgroep Antenne Blauwhuis is druk bezig met het verhinderen en vertragen van het 

voornemen van KPN om een zendmast naast het voetbalveld te plaatsen. De werkgroep probeert 

niet alleen in contact te treden met KPN hierover, maar richt zich ook tot de gemeente Súdwest-

Fryslân. De gemeente Súdwest-Fryslân is namelijk de eigenaar van de grond en verantwoordelijk 

voor haar antennebeleid. 

Zaterdagmorgen 20 mei jl. was in de voetbalkantine van de VV Blauwhuis een presentatie omtrent 

het plaatsen van de zendmast voor de gemeenteraadsleden uit de gemeente. Met als resultaat dat 

de aanwezige raadsleden twijfels hebben gekregen over de juistheid van de locatie. De werkgroep 

kijkt dan ook tevreden terug op deze morgen.  

Bij de presentatie waren 6 van de 9 politieke partijen aanwezig alsmede werkgroep Zendmast Anders 

uit Heeg. De presentatie heeft geleid tot een goede constructieve discussies omtrent de situatie in 

Blauwhuis en het antennebeleid van de gemeente.  

Aanstaande dinsdagavond 30 mei staat het antennebeleid op de agenda van de vergadering van de 

commissie DSO. Hieraan voorafgaand krijgt de werkgroep Antenne Blauwhuis 5 minuten spreektijd. 

Deze commissievergadering kan door een ieder worden bijgewoond en wij willen dan ook iedereen 

hiervoor uitnodigen. Tevens is de vergadering live te volgen via onderstaande link.  

https://sudwestfryslan.raadsinformatie.nl/live 
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